



Rescue Perishing Generation Africa



Email:

[rescuetheperishinggeneration@gmail.com/](mailto:rescuetheperishinggeneration@gmail.com)

+23279242192

Donations to bank account:

IBAN:

Bank Name:

Email:

Name of patient: <Salamatu Bangura>



Title of the concept:

Donation for Salamatu Bangura Skin Graft Surgery feeding and up keeping during and after her surgery for six (6) months in Sierra Leone, BO District.

Total cost: \$300

Introduction of Rescue Perishing Generation Africa:

RPG-AFRICA MISSION STATEMENT:

Rescue the Perishing Generation Africa is an organization established with the driving force toward the development and promotion of girl child education and empowering woman that are living substandard life in the rural areas of Africa.

Rescue the Pershing Generation Africa is a non-governmental oriented organization that entirely working with local-based authorities and the indigenous people. RPG-AFRICA's especially working tirelessly to support the vulnerable children and women in sustainable peace and development for the betterment of Africa and the future generation. Furthermore, Rescue the Pershing Generation Africa has also created a room for its people to feel values in the society and the love of working with the less-privileged children to achieve their full potential with dignity and become wanted in their various communities.

Rescue the Pershing Generation Africa is a young generation organization set-up to promote girls' child education with the encourage to prioritize education. As Nelson Mandela once said, Education is the only tool you can use to change the world, in changing or transforming the world through girl child education, as the greatest decision for every wise parent. Meanwhile, this is exactly the main aim of Rescue the Pershing Generation Africa with the determination of promoting girls' child education and women empowerment. As an organization, we are also desiring of working with other non-governmental organizations which may have similar values and vision we are not only limited to rural education, but we are also exercising some interests in the combating of rape and the abuse of girl children in Sierra Leone and Africa as, especially for those in the rural areas.

During our recent local visibility studies on rape and early teenage pregnancy over 60% of our young girls are victims of rape and early teenage pregnancy. Our focus as an organization is to put an end to those negative attitudes of some of our countrymen and to discourage poor families to stop taking the bride price for their underage children (teens) in the name of handling their young girls in marriage this happened because of the poor living conditions of our local people. And rescue the Pershing Generation is hardly working to achieve its dreams and goals. Building AFRICA on a solid foundation is the focus of Rescue the Pershing Generation Africa.

RPG-AFRICA VISION STATEMENT:

RPG-AFRICA as a charity organization established in high capacity of education and empowerment support which strive to:

At RPG-AFRICA we passionate to established Quality Education for girls and women literacy program to eliminate the high level of illiteracy.

At RPG-AFRICA we in gear for Girls and Women development program with motivation, Innovation, and Leadership development. We have established an initiative support program to embark on Girls and Women education and empowerment.

RPG-AFRICA have designated health promoting program for both Girls and Women in the society for good health outcomes.

We stand to support gender equality for all level of human in the society especially underprivileged children, youth, and women (including those with disability).

We established to reduce the Barriers of limited education to the success of girls.

We developed a system of individual's productivity in the society run out hunger and Poverty reduction.

We established an advocacy program to delete the culture of sexual violence among adolescent group.

We have established a research management system for girls and women development program.

RPG-AFRICA GOAL STATEMENT

1. **RPG-AFRICA** established full support of Education to improve the living standards of poor Children in Africa.
2. **The organization** shall also be providing workshops and seminars to train girls and women on the importance of the organization and its core values.
3. **We shall be providing** learning materials to less-privileged children that are living in the rural areas of Africa
4. **As an organization**, we have the desire to build schools in remote Villages across Africa, hospitals, universities, and orphanages homes.
5. **As a humanitarian** organization we established to serve the vulnerable girl children, youth, disability, and women in the rural setting of Africa through raising awareness and campaigning on human rights violation.
6. **We established** reproductive health program amongst the adolescent group, to introduce risk of early sex, the risk of family planning and to discourage the culture of early marriage.
7. **RPG-AFRICA** has designed a developed system that will bring development opportunities for these under-privileged group of people through the establishment of learning and development centers across Africa.

8. **We at RPG-AFRICA** we are passionate about girl child education and women empowerment to minimize their total dependency on men and to discourage the culture of abuse.
9. **We established** nutritional program for under -five children that are malnourished due to lack of proper care management.
10. **RPG-AFRICA** engaged into community health promotion programs through the training of health professional on WASH.
11. **RPG-AFRICA** established a network between all legal law implementing professionals working close relationship with girl child and women.
12. **RPG-AFRICA** eaten partnership with like organization to work in collaboration for the enforcement of its development goals.
13. **We have our Orphanage ministry** that we are running as a non-government organization
14. **We have** Widows ministry

Initial situation:

SALAMATU BANGURA'S BIOGRAPHY

She's a disable suffering from disability and, she's a little girl of thirteen years old. She's a Sierra Leonean who's currently in class three attending the BDEC primary school Bo district and she lost her beloved parents' couple of years ago. Our organization took her from the street to our shelter that we are having for the orphans and abandoned children.

AMBITION OF SALAMATU BANGURA:

According to Salamatu Bangura she said after she's has completed her education, she won't like to become a nurse.



Salamatu Bangura will be undergoing her Skin Graft Surgery on the 27th of October 2023, at Bo Government Hospital in Sierra Leone, Bo District. The government of Sierra Leone will be responsible for the surgery as the brought some white doctors from the USA.

We are currently raising funds for her feed and up keeping for six (6) months, so we are calling on humanitarian organizations, and philanthropists to please help Salamatu through our organization. She will be missing school for three months.

Our Goals for her during and after her surgery:

- For her to be eating three times per day after her surgery (breakfast, lunch, and dinner)
- For her up keeping like soaps, toothpaste, toothbrush, cloths, underwear's.
- For her to be having online and offline teaching as she will be missing school for three months
- Transportations as she will be going to the hospital frequently for her checkup after the surgery: until the surgery area is heal.
- Duration for Salamatu project: six (6) months

According to **Salamatu Bangura** she said after she's has completed her education, she won't like to become a nurse.

DEUTSCHE ÜBERSETZUNG DURCH:

[Translated with DeepL](#)



Email:

[rescuetheperishinggeneration@gmail.com/](mailto:rescuetheperishinggeneration@gmail.com)

+23279242192

Spenden an das Bankkonto:

IBAN:

Der Name der Bank:

E-Mail:

Name der Patientin: <Salamatu Bangura>



Konzept Titel:

Spende für Salamatu Bangura, Hauttransplantation, Ernährung und Pflege während und nach der Operation für sechs (6) Monate in Sierra Leone, BO Distrikt.

Gesamtkosten: \$300

Vorstellung von „Rescue Perishing Generation Africa“:

RPG-AFRIKA MISSION STATEMENT:

Rescue the Perishing Generation Africa ist eine Organisation, die mit dem Ziel gegründet wurde, die Entwicklung und Förderung der Bildung von Mädchen zu unterstützen und Frauen zu stärken, die in den ländlichen Gebieten Afrikas ein Leben unter den Standards führen.

Rescue the Pershing Generation Africa ist eine Nichtregierungsorganisation, die ausschließlich mit lokalen Behörden und der einheimischen Bevölkerung zusammenarbeitet. RPG-AFRICA arbeitet vor allem unermüdlich daran, die gefährdeten Kinder und Frauen zu unterstützen, um einen nachhaltigen Frieden und eine nachhaltige Entwicklung zum Wohle Afrikas und der zukünftigen Generation zu erreichen. Darüber hinaus hat **Rescue the Pershing Generation Africa** einen Raum für seine Mitarbeiter geschaffen, in dem sie die Werte der Gesellschaft und die Liebe zur Arbeit mit den weniger privilegierten

Kindern spüren, damit sie ihr volles Potenzial in Würde ausschöpfen können und in ihren verschiedenen Gemeinschaften anerkannt werden.

Rescue the Pershing Generation Africa ist eine Organisation der jungen Generation, die sich für die Förderung der Bildung von Mädchen einsetzt und die Bildung in den Vordergrund stellt. Wie Nelson Mandela einmal sagte, ist Bildung das einzige Werkzeug, mit dem man die Welt verändern kann. Die Welt durch die Bildung von Mädchen zu verändern oder umzugestalten, ist die wichtigste Entscheidung für alle klugen Eltern. Dies ist auch das Hauptziel von **Rescue the Pershing Generation Africa**, dass sich die Förderung der Bildung von Mädchen und die Stärkung der Rolle der Frau zum Ziel gesetzt hat. Als Organisation möchten wir auch mit anderen Nichtregierungsorganisationen zusammenarbeiten, die ähnliche Werte und Visionen haben. Wir beschränken uns nicht nur auf die ländliche Bildung, sondern sind auch an der Bekämpfung von Vergewaltigungen und dem Missbrauch von Mädchen in Sierra Leone und ganz Afrika interessiert, besonders in den ländlichen Gebieten.

Bei unseren jüngsten Studien über Vergewaltigung und frühe Teenager-Schwangerschaften sind über 60 % unserer jungen Mädchen Opfer von Vergewaltigung und frühen Teenager-Schwangerschaften. Unser Ziel als Organisation ist es, dieser negativen Einstellung einiger unserer Landsleute ein Ende zu setzen und arme Familien davon abzuhalten, den Brautpreis für ihre minderjährigen Kinder (Teenager) nicht mehr zu nehmen, um ihre jungen Mädchen in die Ehe zu bringen, was aufgrund der schlechten Lebensbedingungen unserer Bevölkerung geschieht. Und die Rettung der Pershing Generation funktioniert kaum, um ihre Träume und Ziele zu erreichen. AFRIKA auf ein solides Fundament zu stellen ist das Ziel von Rescue the Pershing Generation Africa.

RPG-AFRICA VISION STATEMENT:

RPG-AFRICA ist eine gemeinnützige Organisation, die sich für Bildung und Empowerment einsetzt und danach strebt:

Bei RPG-AFRICA setzen wir uns leidenschaftlich für eine qualitativ hochwertige Bildung für Mädchen und Frauen ein, um das hohe Niveau des Analphabetismus zu beseitigen.

RPG-AFRICA setzt sich für die Entwicklung von Mädchen und Frauen durch Motivation, Innovation und die Entwicklung von Führungsqualitäten ein.

Wir haben ein Programm zur Unterstützung von Initiativen zur Bildung und Stärkung von Mädchen und Frauen ins Leben gerufen.

RPG-AFRICA hat ein Gesundheitsförderungsprogramm für Mädchen und Frauen in der Gesellschaft ins Leben gerufen, um eine gute Gesundheit zu gewährleisten.

Wir setzen uns für die Gleichstellung der Geschlechter auf allen Ebenen der Gesellschaft ein, insbesondere für unterprivilegierte Kinder, Jugendliche und Frauen (einschließlich Menschen mit Behinderungen).

Wir haben es uns zur Aufgabe gemacht, die Barrieren, die die begrenzte Bildung für den Erfolg von Mädchen darstellt, abzubauen.

Wir haben ein System entwickelt, das die Produktivität des Einzelnen in der Gesellschaft steigert, den Hunger bekämpft und die Armut verringert.

Wir haben ein Programm zur Bekämpfung der Kultur der sexuellen Gewalt unter Jugendlichen entwickelt.

Wir haben ein Forschungsmanagementsystem für das Entwicklungsprogramm für Mädchen und Frauen eingerichtet.

RPG-AFRICA GOAL STATEMENT

1. **RPG-AFRICA** hat die volle Unterstützung der Bildung zur Verbesserung des Lebensstandards armer Kinder in Afrika eingeführt.
2. **Die Organisation** bietet auch Workshops und Seminare an, um Mädchen und Frauen über die Bedeutung der Organisation und ihrer Grundwerte zu unterrichten.
3. **Wir werden** weniger privilegierten Kindern, die in den ländlichen Gebieten Afrikas leben, Lernmaterialien zur Verfügung stellen.
4. **Als Organisation** haben wir den Wunsch, Schulen in abgelegenen Dörfern in Afrika, Krankenhäuser, Universitäten und Waisenhäuser zu bauen.
5. **Als humanitäre Organisation** haben wir es uns zur Aufgabe gemacht, gefährdeten Kindern, Jugendlichen, Behinderten und Frauen in den ländlichen Gebieten Afrikas zu helfen, indem wir das Bewusstsein für Menschenrechtsverletzungen schärfen und Kampagnen durchführen.
6. **Wir haben ein Programm** zur Förderung der reproduktiven Gesundheit von Jugendlichen ins Leben gerufen, um sie über die Risiken von frühem Sex und Familienplanung aufzuklären und sie von der Kultur der frühen Heirat abzuhalten.
7. **RPG-AFRICA hat ein System entwickelt**, das durch die Einrichtung von Lern- und Entwicklungszentren in ganz Afrika Entwicklungsmöglichkeiten für diese unterprivilegierte Gruppe von Menschen bietet.
8. **Wir von RPG-AFRICA** setzen uns leidenschaftlich für die Bildung von Mädchen und die Stärkung von Frauen ein, um ihre totale Abhängigkeit von Männern zu minimieren und auch die Kultur des Missbrauchs zu bekämpfen.
9. **Wir haben ein Ernährungsprogramm** für Kinder unter fünf Jahren eingerichtet, die aufgrund mangelnder Pflege unterernährt sind.
10. **RPG-AFRICA** beteiligt sich an Programmen zur Gesundheitsförderung in den Gemeinden durch die Ausbildung von Gesundheitsfachkräften im Bereich WASH.
11. **RPG-AFRICA** hat ein Netzwerk zwischen allen Fachleuten aufgebaut, die sich mit der Umsetzung von Gesetzen befassen und eine enge Beziehung zu Mädchen und Frauen haben.
12. **RPG-AFRICA** hat Partnerschaften mit ähnlichen Organisationen geschlossen, um bei der Durchsetzung ihrer Entwicklungsziele zusammenzuarbeiten.
13. **Wir haben unser Waisenhaus**, das wir als Nichtregierungsorganisation betreiben.
14. **Wir haben einen Dienst für Witwen**



Ausgangssituation:

BIOGRAFIE VON SALAMATU BANGURA

Sie ist behindert und außerdem ein kleines Mädchen von dreizehn Jahren. Sie ist eine Sierra Leoneanerin, die derzeit die dritte Klasse der BDEC-Grundschule im Bo-Distrikt besucht, und sie hat ihre geliebten Eltern vor einigen Jahren verloren. Unsere Organisation hat sie von der Straße in unser Heim für Waisen und verlassene Kinder gebracht.

EHRGEIZ VON SALAMATU BANGURA:

Salamatu Bangura sagte, dass sie nach Abschluss ihrer Ausbildung keine Krankenschwester werden möchte. Salamatu Bangura wird sich am 27. Oktober 2023 im Bo Government Hospital in Sierra

Leone, Bo District, einer Hauttransplantationsoperation unterziehen. Die Regierung von Sierra Leone wird für die Operation verantwortlich sein, da sie einige weiße Ärzte aus den USA mitgebracht hat. Wir sammeln derzeit Mittel für ihre Ernährung und ihren Unterhalt für sechs (6) Monate und rufen daher humanitäre Organisationen und Philanthropen auf, Salamatu über unsere Organisation zu helfen. Sie wird drei Monate lang nicht zur Schule gehen können.

Unsere Ziele für sie während und nach ihrer Operation:

- Sie soll nach der Operation dreimal täglich essen (Frühstück, Mittag- und Abendessen).
- Sie muss Seife, Zahnpasta, Zahnbürste, Tücher und Unterwäsche kaufen.
- Online- und Offline-Unterricht für sie, da sie drei Monate lang nicht zur Schule gehen wird
- Transportmittel, da sie nach der Operation häufig zur Kontrolle ins Krankenhaus fahren wird, bis die Operationsstelle verheilt ist
- Dauer des Salamatu-Projekts: sechs (6) Monate